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Kovács Fanni vagyok, másodéves Kémia BSc-s hallgató, tanári szakirányon biológia 

minorral. 2010-ben nyertem felvételt az ELTE-re, még Biológia BSc-re. Jelenleg a Kőrösi 

Csoma Sándor Kollégiumban lakom, ahol a kollégiumi élet aktív résztvevője vagyok.

Az Ellenőrző Bizottság tagjaként végzett féléves munkám alatt az Önkormányzatban, 

megismertem annak működését. Az eddigi mentori-, és a szakterületi csoportban végzett 

munkámnak köszönhetően átfogó képet látok mind a 2009-es illetve 2010-es tanrend 

hibáiról és előnyeiről, nem beszélve a 2012-es tanrendről. Mind e mellett tagja vagyok a 

Tanulmányi Csoportnak.  A beiratkozáson Biológia Szakterületi Koordinátorként vettem 

részt, megismertem a gólyákat és ők is engem. 

A szak egyik hatalmas problémája, hogy a két (ill. a most már három) tanrend szerint tanuló 

hallgatók órái az előző félévben kerültek fedésbe. Egy félév eltérés van közöttük, az oktatók 

pedig az újat veszik figyelembe, ebből kifolyólag nem hirdettek meg minden előadást, ami 

2009-es tanrend szerint indul, viszont a 2010-es nem tartalmaz, ezért erős feltételű tárgyakat 

kénytelenek egy félévben teljesíteni a hallgatók. Eme helyzet javítása érdekében a szakterületi 

csoporttal összeállítottunk egy kérdőívet, melyben konkrét problémákról kérdezünk a 

hallgatókat. A valóságban hasonlít az OMHV-ra. A kiértékelésnek hamarosan neki is látunk, 

az eredmények alapul szolgálnak majd egy széleskörű konzultációhoz az Intézet Igazgatóval, 

melyen akár több érdeklődő hallgató is részt vehet, ennek már a szervezése is folyamatban 

van a BI Oktatási Bizottsága segítségével. A kérdőív további feszültségre is gyógymódot 

jelentett, ilyenek például a több hallgató által tett bejelentés, hogy egyes kurzusokkal, vagy 

éppen az azokat oktatókkal, komoly problémák vannak, némelyik sérti a HKR-t is. Viszont 

eddig nem minden esetben kerestek meg, és néha csak szóbeszédként jutott el hozzám vagy a 

SzaCs tagjaihoz, hogy ilyen meg, olyan dolgok történtek. 

Mivel tanári szakirányon tanulok szembesültem azzal, hogy a hallgatók nem látják át 

a szakirányuk működését, sem tanrendjüket, sem azt kihez fordulhatnak kérdéseikkel, 



problémájukkal. Ami a legszomorúbb zeller ebben az, az hogy még mi tisztségviselők is csak 

akkor értjük ezt, ha benne élünk. Szerintem ez egy súlyos probléma, amit meg kell oldanunk. 

Félve kijelenthetem, hogy a legtöbb szakterület minorjával tisztában vagyok. Így akár az 

Önkormányzaton belül is szívesen szervezek és tartok eligazítást. További célom még, hogy 

népszerűsítsük a hallgatók körében a szakirányt.

Tanári felkérésre az elkövetkező egy-két hétben az első évesek Sejtbiológia előadásán 

bemutatkozna a Szakterületi Csoport és munkássága. Lényegében bemutatnánk, hogy miben 

tudunk, mi mint HÖK/BioSzaCs segíteni. Az előadás tartalmát kihegyezve a tanulmányi 

érdekképviseletre, a külföld pályázatokra, szociális segítségekre és ismertetnénk a Kortárs 

Segítő Csoportot illetve annak működését, célját.

Az előző félévről maradt célom egy vérfrissítés, illetve több hallgató bevonása a szakterületi 

munkába. Szükségünk van emberekre, hogy segítsék, és majd tovább folytassák a BreKi 

csapat munkáját. Bár jelenleg BReKi viszonylag stabil lábakon áll, és program repertoárja is 

bővülőben van. Az idei terveink szerint, a hagyományokhoz hűen lesz boncolási gyakorlat 

-, múzeum (Természettudományi, Anatómiai) -, Füvészkert látogatás. Emellett újjá 

élesztenénk a Zboray tanár úr áltál tartott körbe vezetést a Biológiai gyűjteményben. Továbbá 

kirándulásokat szerveznénk a környéken, melyeket rendszertanban jártas tanárok tűzdelnének 

meg érdekes későbbi tanulmányaik során hasznos információkkal. Nem zárkózunk el egyéb 

ötletektől, aki kedvet érez magában egy kis szervezéshez jelentkezzen.

A napi feladataimat maximális hatásfokon végzem majd, talán jobban, mint eddig, mert még a 

telefonom is pittyeg, ha e-mailem érkezik. 

Köszönöm, hogy elolvastad pályázatomat és remélem, hogy ismét bizalmat szavaztok nekem. 

Kérdéseiteket, ötleteiteket az bioszk@ttkhok.elte.hu címre várom.

2012-09-13, Budapest

 

Kovács Fanni

mailto:bioszk@ttkhok.elte.hu
mailto:bioszk@ttkhok.elte.hu
mailto:bioszk@ttkhok.elte.hu
mailto:bioszk@ttkhok.elte.hu
mailto:bioszk@ttkhok.elte.hu
mailto:bioszk@ttkhok.elte.hu
mailto:bioszk@ttkhok.elte.hu

